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Protokół Nr XXXVIII 

z Obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Giby 

w dniu 6 kwietnia 2023 roku    

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1130 

Sesja zakończyła się godz. 1328 

Obrady toczyły się w sali konferencyjnej Urzędu gminy Giby 

W obradach udział wzięło: 
- 11 radnych (lista obecności w załączeniu) 

- 17 sołtysów (lista obecności w załączeniu) 

Proponowany Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu obrad z XXXVII Sesji Rady Gminy Giby z dnia 10 luty 2023 rok 

4. Wystąpienie Wójta Gminy Giby i sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i  zapytania radnych (składane w formie papierowej).  

6. Wystąpienie zaproszonych gości.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Giby na 2023 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Giby  

na lata 2023-2034r.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Giby w 2023 roku.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Giby oraz warunków i zasad korzystania  

z przystanków.  

11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Giby 

na rok 2022. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Giby.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Giby. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Gibach.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej oraz zasad zwrotu wydatków przez osoby objęte 

rządowym programem  „ Posiłek w szkole i domu” na lata 2019-2022r.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców.  

17. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Giby z organizacjami 

pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji 

zadań publicznych w roku 2022.  

18. Wolne wnioski.  

19. Sprawy różne.  

20. Zamknięcie obrad. 

 

Proponowany porządek obrad może ulec zmianie. 

 

Do pkt. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Sesję otworzył i przewodniczył jej Przewodniczący Rady Gminy Giby  – Cezary Jan 

Czarniewski wypowiadając klauzulę „Otwieram obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy Giby”. Na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Pan Przewodniczący powitał Pana 
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Wójta Roberta Bagińskiego , Pana Starostę Powiatu Sejneńskiego Pana Macieja Tomasza 

Plesiewicza, Wicestarostę Pana Antoniego Baudzis, Panią Lucynę Fidrych członka zarządu 

powiatu Sejneńskiego, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gibach Panią Alicję Annę Janczewską, 

Radnego Powiatowego Pana Janusza Józefa Moroz, Zastępcę Komendanta PSP w Sejnach Pana 

Romana Roszkowskiego, Pana Nadleśniczego Nadleśnictwa Głęboki Bród Piotra Karnasiewicz. 

Proboszcza parafii pw. Świętej Anny w Gibach Księdza Jarosława Pierzgalskiego. Powitał 

również Panią Skarbnik Alicję Sztabińską, Pana Przemysława Radosława Krzywickiego, Panią 

Dorotę Radzewicz, Pana Roberta Janczewskiego oraz Panią Sarę Milewską. Za Pośrednictwem 

mediów wszystkich mieszkańców z terenu naszej gminy.  

Do pkt. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady zaproponował dodanie punktu do porządku obrad o treści:  

 

1. Uchwała w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bogdanowicz Jerzy, Bondzio Ryszard, Czarniewski 

Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil 

Matulewicz, Milewski Mieczysław, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, iż po dodaniu punktu do 

porządku obrad, porządek  obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad XXXVIII  Sesji Rady Gminy Giby. 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu obrad z XXXVII Sesji Rady Gminy Giby z dnia 10 lutego 2023 roku.  

4. Wystąpienie Wójta Gminy Giby i sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i  zapytania radnych (składane w formie papierowej).  

6. Wystąpienie zaproszonych gości.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Giby na 2023 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Giby  

na lata 2023-2034r.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Giby w 2023 roku.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Giby oraz warunków i zasad korzystania  

z przystanków.  

11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Giby 

za rok 2022. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Giby.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Giby. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Gibach.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej oraz zasad zwrotu wydatków przez osoby objęte 

rządowym programem  „ Posiłek w szkole i domu” na lata 2019-2022r.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców.  
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17.  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

18. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Giby z organizacjami 

pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji 

zadań publicznych w roku 2022.  

19. Wolne wnioski.  

20. Sprawy różne.  

21. Zamknięcie obrad. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów ( Bogdanowicz Jerzy, Małgorzata Danuta Andrejczyk, 

Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, 

Kamil Matulewicz, Milewski Mieczysław, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski 

Mirosław), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu obrad z XXXVII  Sesji Rady Gminy Giby z dnia 10  lutego 

2023 roku. 

Wszyscy radni otrzymali i zapoznali się z protokołem z XXXVII Sesji Rady Gminy Giby z dnia 

10 lutego 2023 roku. Nikt nie miał zastrzeżeń. 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bogdanowicz Jerzy, Małgorzata Danuta Andrejczyk, 

Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, 

Kamil Matulewicz, Milewski Mieczysław, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski 

Mirosław), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania Przewodniczący stwierdził, że protokół  obrad z XXXVII Sesji 

Rady Gminy Giby z dnia 10 lutego 2023 roku  został przyjęty. 

 

Do pkt. 4. Wystąpienie Wójta Gminy Giby i sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Głos zabrał Wójt Gminy Giby Pan Robert Bagiński. Przywitał wszystkich zebranych gości. Pan 

Wójt przedstawił sprawozdanie międzysesyjne:  

 15 lutego 2023 roku zostały oficjalnie powitane rodziny z Kazachstanu. Pan Wójt podziękował 

wszystkim tym, którzy uczestniczyli w powitaniu razem został również otwarty plac zabaw. 

Zostały odebrane inwestycje gminne drogowe. Oficjalnie została odebrana i poświęcona droga 

w miejscowości Giby za co podziękował Pan Wójt księdzu proboszczowi za to, że mógł być 

wtedy  z nami. Jednocześnie została otwarta droga w miejscowości Białogóry. Łączna wartość 

inwestycji sięgnęła 3 milionów złotych. Pan Wójt podziękował wszystkim tym, którzy pomagali. 

Szczegółowe podziękowania znajdują się na stronie Facebook.  

17 lutego została podpisana umowa o utworzeniu mieszkania chronionego w budynku po byłej 

szkole w Karolinie. Jest to potrzeba inwestycja, te mieszkanie będzie służyło osobom które 

potrzebują wsparcia. Będzie to mieszkanie szkoleniowe w którym przez dwa lata będą uczone 

osoby  z różnymi zaburzeniami.  Jest taka potrzeba gdyż społeczeństwo się starzeje i na chwilę 

osoby te które mieszkają z rodzicami i mają jakiś stopień upośledzenia. Niestety rodzice nie będą 

żyli wiecznie i będzie trzeba taki osobami się zaopiekować. Na ten cel otrzymano kwotę w 

wysokości 160 tysięcy złotych gmina dokłada do tego kwotę 40 tysięcy złotych. Jeśli wszystko 

dobrze pójdzie to zostanie ogłoszony przetarg. Budynek po byłej szkole jest 

zagospodarowywany nie zostaje aby niszczał. Obiekt po byłej szkole dostaje drugie życie.  

Otrzymano dofinansowanie do uruchomienia linii autobusowej do przewozu regionalnego za co 

Pan Wójt serdecznie dziękuje. Została również uruchomiona linia autobusowa Giby, Okółek, 

Dworczysko, Studziany Las, Wysoki Most, Sarnetki, Głęboki Bród, Wierśnie, Pogorzelec w celu 

dowożenia dzieci jest to również linia publiczna także każdy może skorzystać z dojazdu. Zostało 

to rozwiązane w ten sposób, że osoby wsiadając do autobusu będą mogły dojechać do szkoły 

średniej w Sejnach. Na  dowóz były składanie oferty wygrała oferta miejscowa, która była 
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trzykrotnie niższa od tej z Ełku. W tej chwili gmina Giby ma 75% skomunikowanego transportu.  

23 lutego została podpisana „umowa historyczna” na jedną z największych inwestycji jeżeli 

chodzi tu o inwestycje wodno-kanalizacyjne. Będzie utworzona kanalizacja w miejscowości 

Giby oraz zostanie rozbudowany wodociąg w miejscowościach Wierśnie, Studziany Las, 

Sarnetki i wszystkie miejscowości po drodze. Wartość dofinansowania to 5 milionów złotych z 

Urzędu Marszałkowskiego ze środków unijnych. Podziękowanie Pan Wójt złożył Panu 

Marszałkowi oraz innym osobom, które zabiegały o dofinansowanie. Na fanpejdżu Pan Wójt 

podziękował imienne za pomoc. Jednocześnie ta inwestycja jest szacowana na 10 milionów 

złotych jest to dwuletnia lub trzyletnia inwestycja. Dostaliśmy bezpośrednio od Pana Premiera  

Morawieckiego dofinasowanie w kwocie 2 milionów złotych za co Pan Wójt serdecznie dziękuje. 

Będzie należało wziąć kredyt i gmina jest na etapie załatwiania niskoprocentowego kredytu. Ta 

inwestycja prawie w 100 procentach zabezpieczy naszą gminę w zapotrzebowanie w wodę.  

O miejscowości Zelwa Pan Wójt również pamięta.  

Podpisano umowę na inwestycję polegającą na zagospodarowaniu placu w miejscowości Zelwa. 

Tak jak Pan Wójt obiecał wcześniej to słowa dotrzymał. Jest to inwestycja na kwotę ponad 300 

tysięcy złotych. Będzie wybudowany plac zabaw zostanie utworzona siłownia zewnętrzna i 

miejsce do rekreacji. Obiekt bardzo nowoczesny. Środki na ten cel zostały pozyskane z lokalnej 

grupy działania Suwalsko- Sejneńskiej za co Pan Wójt serdecznie dziękuje.  

Pan  Wójt uczestniczył przy podpisaniu umów na przebudowę dróg powiatowych znajdujących 

się na terenie naszej gminy będą to odcinki około pięciu kilometrów. Jest to odcinek w kierunku 

Berżnik z Gib w kierunku Kukli i Posejneli oraz tak długo wyczekiwana droga w miejscowości 

Sarnetki. Pan Wójt złożył podziękowania dla Pana Starosty dla członków zarządu powiatu dla 

wszystkich tych którzy się starali i zabiegali o inwestycje. Podziękowania składa również na ręce 

Pani Lucyny Fidrych, która zabiegała mocno o te inwestycje. Pan Wójt jako samorząd 

zadeklarował, iż  do inwestycji dołoży kwotę około jednego miliona złotych. 

Pan Wójt uczestniczył w XVIII Kongresie Europejskim Samorządów w Mikołajkach na którym 

został wyróżniony tytułem samorządowca przyjaznego młodzieży. Jest to Panu Wójtowi 

ogromne wyróżnienie uważa, że dla gminy również.  Mówi się dużo na temat gminy Giby. 

Jesteśmy dostrzegani na forum krajowym i nie tylko. Podziękowania Pan Wójt złożył dla Pana 

Ministra Piotra Mazurka, który wtedy nas wyróżnił i wręczał te wyróżnienia. Widać to że gmina 

Giby się rozwija i jesteśmy doceniani. Po wielu latach pracy wspólnej z proboszczami i 

staraniami udało się  uregulować własność Parafii Pw. Świętej Anny w Gibach. Pan Wójt 

podziękował Księdzu proboszczowi za wytrwałość. Teraz będzie można sięgnąć po środki te 

które nie mogliśmy wcześniej. Trzydzieści lat było to nieuregulowane, ale udało się w końcu 

„trzeci wójt i szósty proboszcz.” Pewne rzeczy wyglądały na niemożliwe, a jednak się udały. Pan  

Wójt podziękował wszystkim, którzy pomagali. Praca była zespołowa wielu ludzi. Chociaż byli 

tacy, którzy nie koniecznie to widzieli, ale widzimy, że to dobro znów wygrało.  

Został złożony wniosek o rozbudowę infrastruktury przy obiekcie sportowym orlik będzie to 

budowa piłki plażowej . Uzyskaliśmy wstępną akceptację. Wniosek był  złożony do LGD.  Jeśli 

wszystko dobrze pójdzie to może w tym roku uda się zorganizować mistrzostwa w piłce plażowej. 

Podziękowania Pan Wójt złożył Panu Robertowi Janczewskiemu, który pomógł pisać wniosek 

oraz czuwał nad tym.  

Pan Wójt podpisał umowę na jedną z większych inwestycji chodzi o przebudowę, rozbudowę 

budynku ośrodka zdrowia wraz z remontem parkingu. Były wielokrotnie składane prośby o 

uporządkowanie parkingu przy sklepie aby był ład i porządek. W związku z tą inwestycją jest 

zaplanowane uregulowanie miejsc parkingowych żeby każdy mógł swobodnie wyjechać. Pan 

Wójt zwrócił się z prośbą o to aby mieszkańcy gminy zaapelowali do Pani Prezes GS i rady 

nadzorczej o udostępnienie terenu koło sklepu GS aby móc kontynuować inwestycje gdyż w 

chwili obecnej są odwołania aby  tego parkingu nie przerabiać. Z tej inwestycji nie możemy 

zrezygnować jest to inwestycja na 12 milionów złotych. Pan Wójt złożył podziękowania Panu 

Adamowi Andruszkiewicz za czuwanie nad inwestycją. Jest to inwestycja z programu Polski ład.  

Pan Wójt brał udział w imieninach pierwszego Marszałka Polski Józefa Piłsudskiego gdzie został 

wyróżniony jako osoba wspomagająca Polską Organizację Wojskową za  co serdecznie Pan Wójt 
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dziękuje. Od paru lat gmina czynnie współpracuje z Polską Organizacją Wojskową. W ubiegłym 

roku został otwarty obelisk poświęcony kompanii Giby, która wyzwalała te tereny podczas 

powstania Sejneńskiego, ale również podczas agresji na Polskę.    

Było składanie bardzo dużo wniosków o dofinansowanie na wszelkie możliwe projekty 

programy. Jest tego bardzo dużo. Czas był bardzo pracowity. Zostało uzyskane dofinansowanie 

do dwóch dróg z Funduszu dróg samorządowych tj. w miejscowości Krasne- Pogorzelec oraz na 

drogę w Daniłowcach.  

Podziękowania dla Pana Premiera Mateusza Morawieckiego oraz Pana  Ministra Adama 

Andruszkiewicza. Podziękowania Pan Wójt złożył również Panu Radnemu Ryszardowi Bondzio 

Panu Radnemu Sebastianowi Fiedorowicz za zaangażowanie i rozmowy z mieszkańcami. 

Wszystko się udało w tym miesiącu zostaną ogłoszone przetargi i w tym roku drogi zostaną 

wykonane.  

Odbył się turniej tenisa stołowego o puchar Wójta Gminy Giby w którym brało udział duża ilość 

uczestników. Pan Wójt podziękował Panu Robertowi Janczewskiemu za organizację turnieju  i 

pracownikom gminnym którzy stanęli na wysokości zadania, a uczestnikom za udział.  Pan Wójt 

zaprosił do brania udziału  w turnieju w przyszłym roku.  

Pan Wójt przekazał informację, iż w miesiącu marcu została skradziona lampa hybrydowa w 

miejscowości Białorzeczka została również skradziona na gminie Sejny oraz Suwałki. Zwrócił 

się z prośbą do mieszkańców aby zwracali uwagę na to czy podejrzane osoby nie kręcą się przy 

latarniach. Jeśli coś będzie niepokojącego to proszę zgłaszać takie incydenty. Pan Wójt 

zaoferował nagrodę w wysokości tysiąca złotych za ujawnienie sprawców kradzieży.  

 

Do pkt. 5 Interpelacje i zapytania radnych(składane w formie papierowej). 

Nie wpłynęła żadna interpelacja czy zapytanie do radnych. 

 

Do pkt. 6  Wystąpienie zaproszonych gości.  

Pan Ryszard Bondzio – Radny Gminy Giby złożył formalny wniosek do Pana Piotra 

Karnasiewicza – Nadleśniczego Nadleśnictwa Głęboki Bród w sprawie udostępnienia drogi 

leśnej do ruchu Tartaczysko- Krasne.  

Pan Nadleśniczy Piotr Karnasiewicz zwrócił się o złożenie wniosku na piśmie. Tak jak ostatnio 

mówił, iż chce współpracować z gminą. Chce również aby drogi leśne służyły społeczeństwu. 

Prawdopodobnie w 99,9 % zostanie dokonana kwalifikacja udostępnienia tej drogi do ruchu 

lokalnego. Wiąże się to oczywiście z utrzymaniem tej drogi i należy zawrzeć porozumienie z 

gminą w tej kwestii. Były prowadzone rozmowy z Wójtem aby docelowo zamienić te drogi te 

które są zbędne w gminie i przebiegają przez las. Tak naprawdę nadleśnictwo nie może 

percypować w kosztach utrzymania dróg gminnych przebiegających przez teren lasów.  

W tej chwili na salę obrad weszła Pani Małgorzata Danuta Andrejczyk.  

 

 Tak naprawdę powinna to robić gmina. Po zamianie dróg będzie można dopełnić  całą procedurę 

do końca.  

Salę obrad opuścił Pan Ryszard Bondzio. 

Pan Wójt podziękował Panu Nadleśniczemu. Zwrócił się do sołtysów i radnych z tamtego rejonu, 

iż Pan Piotr Karnasiewicz zadeklarował współpracę. Do póki nie będzie przekazania dróg gmina 

deklaruje naprawę tej drogi. Planowana jest przebudowa drogi w Krasnym i stworzy się piękny 

odcinek drogi. Pan Wójt Podziękował Panu Nadleśniczemu za przychylność.  

Pan Karnasiewicz Piotr poinformował, iż pracownicy nadleśnictwa zbierali podpisy w sprawie 

poparcia obywatelskiego projektu w sprawie zmiany ustawy o lasach. Pan Nadleśniczy 

przybliżył dlaczego taki projekt zmiany ustawy powstał. W unii europejskiej istnieje taki 

kierunek aby do 2030 roku uzyskać  neutralność klimatyczną. Wprowadzanie do atmosfery 

związków szkodliwych do strefy atmosfery było neutralne. Wiąże się z tym szereg różnych 

spraw między innymi które dotyczą lasów. Dotychczas w traktacie wstąpienia było wpisane, że 

gospodarka leśna należy do państwa wstępującego. W zielonym ładzie chcą objąć 30% 

powierzchni kraju ochroną. W tym 10% ochroną ścisłą.  W tej chwili powierzchnia parków 
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narodowych w Polsce to jest 1% a powierzchnia ścisła w parkach to jest ułamek procenta. 

Prawdopodobnie będzie z tym się wiązało to, że będą od rolników żądać aby na ich terenach 

leśnych powstawały lasy ochronne. Pan Nadleśniczy podejrzewa, że nikt się nie zgodzi na to. 

Pojawiają się tendencje aby zmienić wyłączność prawa ochrony lasów w Polsce czy w ogóle w 

krajach członkowskich i żeby były współdzielone z unią europejską.  Pan Nadleśniczy 

poinformował, iż w kwietniu jest planowane posadzenie lasu ku pamięci Jana Pawła II. 

Informacje w tej sprawie zostanie przesłana do Urzędu Gminy Giby. Pan Nadleśniczy zaprasza 

do udziału prawdopodobnie będzie to któraś sobota kwietnia. Na tym Pan Nadleśniczy zakończył 

swoją wypowiedź.  

Pan Przewodniczący podziękował za zabranie głosu. Poinformował, iż przechodzimy do bloku 

głosowań. Przed sesją odbyło  się posiedzenie wszystkich komisji  Rady Gminy Giby, odbyło 

się też oddzielne posiedzenie komisji Skarg i wniosków. Po rozpatrzeniu wszystkich projektów 

uchwał komisje Rady wnoszą o podjęcie uchwał na sesji.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż salę obrad opuściła Pani Radna Małgorzata Danuta 

Andrejczyk a przybył Pan Radny Ryszard Bondzio.  

  

Do pkt. 7 . Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Giby na 2023 r.   
Pan Przewodniczący poinformował, iż wszystkie uchwały były analizowane przez Radę Gminy 

Giby podczas prac komisji. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11  radnych udział 

wzięło 11 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVIII.284.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Giby na 2023 rok. 

 

Do pkt. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Giby na lata 2023-2034. 
W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11  radnych udział 

wzięło 11 radnych. 

Głos zabrał Pan Wójt odniósł się do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Giby. 

Poinformował, iż w ubiegłym roku z wykonania mieliśmy 14-15 milionów budżetu 

inwestycyjnego. W tym roku doszliśmy do 26-27 milionów budżetu inwestycyjnego. 

„Zbliżyliśmy się do 30 milionów w każdym razie.” W planach przekroczyliśmy 33 miliony 

złotych, a same inwestycje są szacowane na 20 milionów złotych. Kierunek jest prorozwojowy 

idziemy do przodu. Opanować inwestycje za 20 milionów jest bardzo ciężko. Pracownicy dają 

wszystko z siebie rada zatwierdza decyzje. W związku z tym Pan Wójt chce podziękować że 

radni są z Nim podziękował pracownikom, którzy działają na pełnych obrotach. Trzeba się 

cieszyć , bo idziemy w dobrym kierunku. Pan Wójt podziękował.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Wójtowi.  

 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 
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Uchwała Nr XXXVIII.285.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Giby na lata 2023-2034. 

 
Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Giby w 2023 roku. 

  

   W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11  radnych 

udział wzięło 11 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVIII.286.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Giby w 2023 roku. 

 

Do pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Giby oraz warunków i zasad 

korzystania  z przystanków. 

 

   W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11  radnych 

udział wzięło 11 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVIII.287.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Giby oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

 

Do pkt. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy 

Giby za rok 2022 

 

   W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11  radnych 

udział wzięło 11 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

Uchwała Nr XXXVIII.288.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Giby za rok 2022. 

 

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
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Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośbą o zabranie głosu członka Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  Głos w sprawie rozpatrzenia skargi zabrał Pan Jerzy Bogdanowicz 

poinformował, iż podczas prac komisji Skarg Wniosków i Petycji komisja uznała, iż osoby, które 

piszą takie skargi nie znają prawa i zdaniem komisji są to skargi kłamliwe. Pewna Pani pisze o 

Wójcie, pracowniku opieki społecznej następnie policję, prokuraturę i komornika w Sejnach 

nazywa jako grupę przestępczą. Podważając wyroki sądu i biegłych sądowych.  

Pan Wójt zabrał głos w tej sprawie iż nie chce rozwijać tego tematu. Ludzie piszą różne rzeczy 

nie mają  na to dowodów są to ewidentne pomówienia. Na to Panią w odpowiednim czasie 

zostanie skierowana sprawa do sądu za zniesławienie. Pan Wójt będzie oficjalnie żądał 

przeprosin bo poszło to dalej. Miał dziwne telefonu co się dzieje w gminie. Został obrażony bo 

nazwany „Herbsztem bandy” i „ Szefem zorganizowanej grupy przestępczej” Są inne skargi 

które są pisane przez te same osoby.  Pisali na Naczelnika Gminy, byłego Wójta a teraz piszą na 

obecnego.  

 

 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11  radnych udział 

wzięło 11 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

Uchwała Nr XXXVIII.289.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi. 

 
Do pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Giby.  
W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11 radnych udział 

wzięło 11 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVIII.290.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Giby.  

 
Do pkt. 14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gibach.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż ta skarga jest ściśle powiązana z tą pierwszą skargą bo to 

o to samo chodzi. Do Wojewody były wysyłane pisma wyjaśniające w tej sprawie. Komisja 

Skarg wniosków i petycji uznała również tą skargę za bezzasadną.  

 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11 radnych udział 

wzięło 11 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 
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Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVIII.291.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gibach. 

 
Do pkt. 15. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej oraz zasad zwrotu wydatków przez 

osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i domu na lata 2019- 2022r.  
. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11 radnych udział 

wzięło 11 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVIII.292.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy 

społecznej oraz zasad zwrotu wydatków przez osoby objęte rządowym programem 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Pan Wójt poinformował, iż jest opracowywany wniosek , który do końca miesiąca zostanie 

złożony. Ten wniosek będzie składany o otrzymanie dofinansowania na  utworzenie  stołówki 

szkolnej w Szkole Podstawowej w Gibach.  

  
Do pkt. 16.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczeniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców.  
W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11 radnych udział 

wzięło 11 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

Uchwała Nr XXXVIII.293.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

 

Do pkt. 17.  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu 

określającego zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 
Pan Wójt zabrał głos w sprawie uchwały poinformował, iż jest to wymóg ustawowy. Każda 

gmina musi takie miejsce zapewnić. Te miejsce które jest w tej chwili wyznaczone to będzie 

tymczasowe. Jak zostanie zakończona inwestycja rozbudowy ośrodka zdrowia i parkingu to Pan  

Wójt widzi miejsce do prowadzenia handlu w tym miejscu.   

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 11 radnych udział 

wzięło 11 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 11 głosów (Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz 

Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Kamil Matulewicz, 

Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), 

„Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 głosów. 
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Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXVIII.294.2023 Rady Gminy Giby z dnia 06 kwietnia 2023 r. w sprawie 

wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników.  

 

Do pkt. 18 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Giby z organizacjami 

pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań 

publicznych w roku 2022 

Pan Przewodniczący poinformował, iż sprawozdanie zostało przedstawione podczas prac komisji 

Rady Gminy Giby przez Panią Kierownik GOPS. Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi 

do tego sprawozdania. Nikt nie wniósł uwag w związku z tym poinformował, iż Rada Gminy 

przyjmuje sprawozdanie.  

 

Do pkt. 15. Wolne wnioski. 

Brak wolnych wniosków.  

 

Do pkt.16. Sprawy Różne. 
 Pan Przewodniczący za pośrednictwem mediów złożył życzenia Wielkanocne wszystkim 

mieszkańcom gminy.  

Pan Wójt poinformował, iż złożył trzy wnioski do polskiego ładu tj. na remont kościoła w parafii 

Giby na kwotę 900 tysięcy złotych. Drugi wniosek na parafię w Karolinie na kwotę ok. pół 

miliona złotych. Trzeci wniosek na obiekt zabytkowy na remont kapliczki w Pomorzu na kwotę 

około 250 tysięcy złotych.  

Pan Wójt złożył życzenia Wielkanocne dla wszystkich osób i mieszkańców.  

Głos zabrał Pan Starosta Powiatu Sejneńskiego Pan Maciej Tomasz Plesiewicz. Przywitał 

wszystkich uczestników obrad. Pan Starosta odniósł się do sprawozdania Pana Wójta 

pogratulował samorządowi gminy tak wielu inwestycji. Pan Starosta będąc na sesji w gminie 

Giby za każdym razem dowiaduje się o nowej inwestycji, które samorząd gminy będzie 

realizował lub realizuje i to napawa optymizmem jeśli chodzi o przyszłość gminy Giby jak i 

również powiatu. Pan Starosta wielokrotnie mówił, iż w siła każdej z gmin to siła całego powiatu. 

Tego należy się  trzymać. Pogratulował raz jeszcze Panu Wójtowi.  Pan Starosta pamięta budżety  

gminy Giby, które oscylowały w granicach 10-12 milionów złotych a dziś jest słychać, że budżet 

przekracza 30 milionów złotych. Potrojenie budżetu to jest sukces proinwestycyjny. Jak Pan 

Wójt wspomniał zostały podpisane dwie umowy na inwestycje drogowe na terenie gminy Giby. 

Jedna na przebudowę drogi z miejscowości  Giby do miejscowości Kukle, druga droga to w 

miejscowości Sarnetki. Mieszkańcy Sarnetek oczekiwali tej inwestycji od kilkudziesięciu lat. Te 

inwestycje zostaną rozpoczęte lada dzień. W związku z tym, iż prace rozpoczną się niebawem 

Pan Starosta zaapelował do uczestników dróg o cierpliwość i wyrozumiałość. Zwłaszcza na 

odcinku z Gib do Kukli bo dużym utrudnieniem będzie przebudowa mostu na rzece Marycha. 

Przejazd przez most będzie wykluczony zostanie zorganizowany objazd przez miejscowość 

Pomorze. Pan Starosta nie jest w stanie zapewnić jak długo ten przejazd będzie wykluczony z 

ruchu. To wszystko zależy od tego jakie warunki będą mieć wykonawcy. Każda inwestycja niesie 

za sobą jakieś utrudnienia. Pan Starosta apeluje o zrozumienie i cierpliwość.  Pan Starosta 

przekazał również informację, iż Starostwo otrzymało z rządowego funduszu dróg na 

przebudowę drogi na odcinku Głęboki Bród- Strzelcowizna o długości 2 km 100m. Jest 

deklaracja lasów państwowych od Pana Nadleśniczego Nadleśnictwa Głęboki Bród na 

dofinansowanie inwestycji w kwocie  615 tysięcy złotych. Jest to bardzo znacząca kwota jeśli 

chodzi o całość inwestycji. Jest również deklaracja samorządu gminy Giby jeśli chodzi o 

wsparcie tej inwestycji. W sumie zawsze jest wsparcie do inwestycji powiatowych przez 

samorząd gminy Giby. Został złożony wniosek na remont drogi z miejscowości Pogorzelec w 

kierunku Sejn. Wniosek jest w trakcie oceny. Są kontynuowane inwestycje oraz rozwój gminy 
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Giby. Pan Starosta podziękował samorządowi gminy Giby oraz Panu Wójtowi za dotrzymywanie 

obietnic bo dobrze się współpracuje z podmiotami i instytucjami które dotrzymują słowa. Do tej 

pory samorząd gminy Giby dotrzymuje słowa w partycypacji kosztów inwestycji. Pan Starosta 

ma nadzieję, że to tak zostanie między samorządami, ale nie tylko samorządami a ogólne we 

współpracy na każdym szczeblu. To jest budujące i daje dalszą świetlaną przyszłości jeśli chodzi 

o dalszą współpracę w wykonywaniu inwestycji. Pan Starosta korzystając z okazji również 

przełączył do życzeń i przekazał życzenia Wielkanocne.  Na tym zakończył wypowiedź.  

Pan Sołtys Sarnetek Jan Milewski podziękował w imieniu mieszkańców wsi za zrealizowanie 

inwestycji w miejscowości Sarnetki w postaci przebudowy drogi powiatowej.  

Pan Wójt odniósł  się do wypowiedzi Pana Starosty. Poinformował, iż miło jest słyszeć o 

dotrzymywaniu słowa. Działa to w dwie strony. Wszystkie inwestycje są uzgadniane wcześniej 

Pan Wójt i Pan Starosta prowadzą rozmowy w tych kwestiach. Te dotrzymywanie słowa jest 

adekwatne do tego co robi samorząd gminy Giby. Pan Wójt podziękował.  

Głos zabrała Pani Lucyna Fidrych która potwierdziła, iż ta współpraca układa się dobrze. Te 

wszystkie inwestycje są robione dla potrzeb mieszkańców, zapewnienia ich poczucia 

bezpieczeństwa i komfortu życia. Jeśli chodzi o działania powiatu to są konsultowane z Wójtem. 

Są szukane priorytety w inwestycjach drogowych. Ten budżet nie byłby potrojony gdyby nie 

było dużego wsparcia rządowego. Pani Lucyna Fidrych jest radną powiatową z ramienia Prawa 

i Sprawiedliwości. Twierdzi, iż takiego wsparcia rządowego nie było nigdy jakie jest teraz.   Jest 

już piątą kadencję radną i ma ogromną radość i szczęście że są takie możliwości inwestycyjne 

jakie mamy teraz. Tak naprawdę co się udaje teraz zrealizować te remonty dróg czy inwestycje 

budowlane takie jak np. ośrodek zdrowia, czy inwestycje po byłej szkole w Karolinie tak bliskiej 

jej sercu. Pani Lucyna stwierdziła, iż słyszy słowo Karolin od Pana Wójta to serce jej zaczyna 

mocniej bić są to pewne etapy Jej życia. Pani Lucyna cieszy się bardzo jak wszystko idzie do 

przodu ku dobremu. Pragnie powiedzieć, że jako radna Prawa i Sprawiedliwości stara się 

lobbować gdzie może żeby te nasze wnioski i inwestycje udawało się wdrożyć w życie. Te nasze 

budżety nie biorą się  znikąd bo gdyby nie było środków rządowych. Polskiego ładu który w 

95% finansuje inwestycje. Bardzo minimalny procent do inwestycji dokładają samorządy. Dzięki 

temu wparciu w powiecie został wybudowany dom środowiskowy, hala sportowa a nie 

wspominając o budowie dróg. Cały ten sukces jest dzięki dobrej pracy samorządów i dobrej 

współpracy  z rządem. Pani Lucyna poinformowała, iż była na spotkaniu z Ministrem Sasinem i 

ministrem Czarnkiem na którym była mowa o dużym wsparciu samorządów. Szczególnie o 

rozwoju Polski wschodniej tej naszej części Polski, która  niestety była zawsze gdzieś tam 

zapomniana i zawsze brakło tych pieniędzy żeby spojrzeć życzliwie na potrzeby mieszkańców 

tych uboższych terenów. Tych bardziej mniej rozwijających się. W poprzednich latach środki 

finansowe były przekazywane na największe centra Polski i największe aglomeracje miejskie. 

One rozwijały się bardzo prężnie miały bardzo olbrzymie budżety ich było stać na unijne 

projektów, gdzie samorząd lokalny nie miał pieniędzy na wkład własny. Pani Lucyna jeszcze raz 

w imieniu własnym podziękować Wójtowi wszystkim radnym za współpracę i efektywne 

działania. Na ostatniej sesji rady Powiatu do budżetu została wpięta dokumentacje remontu drogi 

Sejny- Pogorzelec która jest w kiepskim stanie. Pani Lucyna Fidrych podziękowała w imieniu 

Pani Anny Sibert za zaproszenie na sesję na którą nie mogła dziś przybyć. Pani Lucyna złożyła 

życzenia Wielkanocne. Na tym zakończyła swoją wypowiedź.  

Głos zabrał Pan Roman Roszkowski Zastępca Komendanta PSP w Sejnach. Podziękował za 

współpracę miedzy Komendantem a Wójtem oraz strażakami z OSP na terenie Gminy. 

Podziękował za remizę OSP w Gibach bo jak kilka lat temu przyjechał na inspekcję to nie 

wiedział co to jest za budynek myślał, że to jakiś hangar jest. Widząc teraz ten wyremontowany 

budynek OSP to pojawia się uśmiech na twarzy. Obiekt jest perełką na terenie powiatu. Ostatnio 

Pan Komendant uczestniczył w zebraniu OSP Głęboki Bród i wieże tam też coś się dzieje. 

Wiadomo już że droga krajowa NR 16 ma się stać drogą dla ciężkich samochodów więc ruch 

będzie większy i zdarzenia drogowe będą większe. Więc w kierunku ochrony P.poż. też trzeba 

się uchylić i w tym kierunku iść. Pan Komendant podziękował jeszcze raz, że współpraca jest. 

Podziękował również Panu Staroście. Jeśli zachodzi taka potrzeba to Pan Komendant zaprasza. 
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do strażaków w Sejnach zawsze służymy pomocą.  Poinformował, że do strażaków w całej  

Polsce trafi 670 wozów do jednostek osp. Pan Komendant złożył życzenia Wielkanocne. Na tym 

zakończył wypowiedź.  

Głos zabrał ksiądz proboszcz podziękował za zaproszenie na sesję. Cieszy się bardzo, że w 

gminie jest jedna racja stanu. Pogratulował Panu Wójtowi osiągnieć, dobrej współpracy ze 

Starostwem. Życzy aby w społeczności była taka otwartość aby ludzie sobie nie przeszkadzali. 

Podziękował za pomoc we wszelkich sprawach. Paniom i Panom sołtysom złożył życzenia iz 

okazji dnia sołtysa i podziękował za zaangażowanie. Życzył dobrej współpracy na szczeblu 

samorządowym. Przekazał wszystkim życzenia Wielkanocne.  

 

Do pkt. 17. Zamknięcie obrad. 
Po wyczerpaniu porządku przewodniczący obrad Cezary Jan Czarniewski zamknął obrady  

wypowiadając słowa: „Zamykam XXXVIII Obrady  Sesji Rady Gminy Giby.” 
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